
 

ACTA PLE NÚM.  4/98 
 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 30 D’ABRIL DE 1998. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
trenta d’abril de mil nou-cents noranta-vuit, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres integrants de 
l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera 
convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la 
Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Flórez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 



 

Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  3/98, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 26 de març  d'enguany. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, per manifestar que al paràgraf setè, de la pàgina 67, de l’acta que 
se sotmet a votació, hi ha un error, ja que diu: 
 
 “Aquesta Moció es presenta perquè hi ha dos qüestions que s’han de 
matisar, perquè sembla ser que tot ha de recaure en l’Ajuntament i El Corte 
Inglés no dóna per a tot, en lloc de recaure en una administració......” 



 

 
 
 I ha de dir: 
 
 “Aquesta Moció es presenta perquè hi ha dos qüestions que s’han de 
matisar, perquè sembla ser que tot ha de recaure en l’Ajuntament, en lloc de 
recaure en una administració......” 
 
 A continuació pren la paraula  el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que a la pàgina 51, cinquè 
paràgraf, hi ha un error en la seva intervenció, ja que diu: “.... que a la 
Comissió Informativa va veure els plànols d’aquestes obres....”, i això no és 
correcte, ja que ell no és membre de l’esmentada Comissió, per la qual cosa,  el 
cinquè paràgraf ha de quedar redactat de la manera següent: 
 
 “Finalment intervé novament el paraula  el Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que va veure 
els plànols d’aquestes obres, i li va comentar al Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez, que 
s’arreglés el tema .....” 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que a la pàgina 48, setè paràgraf, va 
assenyalar en la seva intervenció que: “.... de totes maneres considera que hi 
ha altres carrers en pitjors condicions....”, mentre que a l’acta es fa constar “... 
barris ...” , per la qual cosa la seva intervenció ha de quedar redactada en els 
termes següents: 
 
 “ ...., pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, qui, després de manifestar la seva conformitat amb 
aquesta proposta, assenyala que de totes maneres considera que hi ha altres 
carrers en pitjors condicions ...” 
 
 
 Després d’això l'acta número  3/98, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 26 de març d'enguany,  és aprovada per unanimitat dels 
assistents, amb les esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 



 

l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 - Decret núm. 1321/98 de data 20 de març 
 
 
 "Vist l’acord del Ple Municipal d’aquest Ajuntament, de data 17 de 
juliol de 1995, el qual  va establir als membres del consistori determinades 
retribucions i indemnitzacions d’acord amb el que disposa l’article 75 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança 
amb l’article 151 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i Règim Local de 
Catalunya, i amb l’article 13 del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Decret 2568/1986, de 18 de 
novembre. 
 
 Atès que les retribucions i indemnitzacions fixades en l’esmentat 
acord municipal no han experimentat cap tipus de variació en els darrers dos 
anys. 
 
 Atès l’increment de retribucions dels diferents  alts càrrecs de 
l’Administració que recull l’article 22 de la Llei  65/1997, de 30 de desembre, 
de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’exercici 1998, així com l’increment 
fixat per aquest exercici  per tot el personal al servei de l’Administració 
Publica. 
 
 Atès que es considera necessari realitzar l’adequació de les 
retribucions i indemnitzacions dels membres d’aquesta Corporació, amb un 
increment d’idèntica quantia a l’establerta per aquest exercici en tot el sector 
públic. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril  

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Establir per a l’exercici 1998 les retribucions  anyals a 
favor dels membres de la Corporació que desenvolupen les seves funcions en 
règim de dedicació exclusiva, en les quanties següents,  a percebre en la forma 
que consta a l’acord del Ple Municipal de data  17 de juliol de 1995: 
 
Sr. Vicenç Badenes Teixidor 
Tinent d’Alcalde de Cultura, 
Comunicacions, Relacions 
Ciutadanes i Esports ............................................................... 7.611.548 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Tinent d’Alcalde de Règim 



 

Interior i Governació ............................................................... 7.611.548 
 
Sr. Ramón Salabert Parramón 
Tinent d’Alcalde de Planificació, 
Economia i Hisenda ............................................................... 7.611.548 
 
Sra. Judith Ibañez Vives 
Membre de la Comissió de  
Govern, Regidora Delegada 
de Salut Pública, Serveis Socials 
i Dona ................................................................................... 5.102.958 
 
 Segon.- Establir per a l’exercici 1998 les indemnitzacions mensuals 
a favor dels membres de la Corporació, en les quanties i conceptes que 
s’indiquen, a percebre en la forma que consta a l’acord del Ple Municipal de 
data 17 juliol de 1995. 
 
a) Per assistència als Plens i a les Comissions Informatives: 
 
Sr. Antonio Bouzo Varela 40.840 pessetes 
Sr. Ramón Blanco Lorenzo 40.840 pessetes 
Sr. Antonio Cortada Valls 40.840 pessetes 
Sra. Maria Isabel Espinosa Fernández 40.840 pessetes 
Sr. Sergi Fernández Mesa 40.840 pessetes 
Sr. Ignacio Flores Barrón 40.840 pessetes 
Sr. Juan Antonio García Díaz 40.840 pessetes 
Sra. Cristina Gasull Martínez 40.840 pessetes 
Sr. Ciriaco Hidalgo Salgado 40.840 pessetes 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 40.840 pessetes 
Sr. Antonio Martínez Flor 40.840 pessetes 
Sr. José L. Morlanes Galindo 40.840 pessetes 
Sr. Frederic Prieto Caballé 40.840 pessetes 
Sra. Gloria Recio Díaz 40.840 pessetes 
Sr. Ignasi Riera Gassiot 40.840 pessetes 
Sra. Carmen Romero López 40.840 pessetes 
Sr. Cándido Amador Rosas Outes 40.840 pessetes 
Sr. Francisco Sánchez Granada 40.840 pessetes 
Sr. Gabriel Serrano Sánchez 40.840 pessetes 
Sr. Miguel López Sánchez 40.840 pessetes 
 
b) Per assistència a les Juntes de Portaveus 
 
Sr. Frederic Prieto Caballé 112.310 pessetes 
Sr. Amador Rosas Outes 112.310 pessetes 
Sr. Antonio Cortada Valls 112.310 pessetes 
Sr. Ignacio Flores Barrón 112.310 pessetes 
 



 

c) Per assistència a les reunions i desenvolupament del càrrec de Regidors de 
Districte 

 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 61.260 pessetes 
Sr. Antonio Bouzo Varela 61.260 pessetes 
 
d) Per assistència a les reunions i desenvolupament de les delegacions 

establertes per l’Alcaldia en règim de Regidor adjunt: 
 
Sr. Juan A. García Díaz 112.310 pessetes 
 
e) Per assistència a les sessions de la Comissió de Govern, desenvolupament 

de les delegacions generals establertes per l’Alcaldia, i assistència a les 
sessions del Comitè Assessor de l’Alcaldia i del Consell de Direcció de les 
Empreses Municipals: 

 
Sr. Antonio Martínez Flor 224.620 pessetes 
 
f) Per assistència a les sessions de la Comissió de Govern, i desenvolupament 

de les delegacions generals establertes per l’Alcaldia 
 
Sra. Cristina Gasull Martínez 142.940 pessetes 
Sr. Ciriaco Hidalgo Salgado 142.940 pessetes 
Sra.Gloria Recio Díaz 142.940 pessetes 
 
g) Per assistència a les reunions, desenvolupament del càrrec de Regidor de 

Districte i les delegacions establertes per l’Alcaldia en règim de Regidor 
adjunt: 

 
Sr. Sergi Fernández Mesa 81.680 pessetes 
 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 1495/98 de data 30 de març 
 
 
 "Vist que en el Departament de Sanitat i Serveis Socials, es troba 
vacant de forma accidental un lloc de treball d’Educadora Social, com a 
conseqüència de la baixa maternal de l’empleada Neus Tormo Bernad. 
 



 

 Vist l’informe de la Cap Tècnic de Serveis Socials, relatiu a la 
necessitat de cobrir aquesta vacant per garantir el normal funcionament del 
Serveis prestats pel Departament i que es proposa la contractació interina de 
la senyora Pilar Sánchez Quintana 
 
 Atès que l’esmentada senyora reuneix els requisits de titulació i 
experiència suficient en les tasques a desenvolupar. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient per atendre el 
cost de l’esmentada contractació. 
 
 Atès el que disposen el articles 16, 19, 22 i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el Reial 
Decret 2546/94, de 29 de desembre i el Reial Decret 8/87, de 17 de maig de 
1997. 
 
 En ús de les atribucions conferides a aquesta Tinència d’Alcaldia de 
Règim Interior i Governació, pel Decret d’Alcaldia número 3336/95, de 27 de 
juny de 1995. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir la vacant com a 
conseqüència de la baixa maternal de l’empleada Neus Tormo Bernad. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació interina de la senyora Pilar 
Sánchez Quintana, en qualitat d’Educadora Social, per qué cobreixi el període 
de duració de la baixa maternal de l’empleada Neus Tormo Bernad, amb 
efectes 25 de març de 1998. 
 
 Tercer.- Assignar a  l’esmentada empleada la retribució 
corresponent al lloc de treball d’Educadora Social, d’acord amb les vigents 
taules salarials, aprovades per aquesta Corporació en virtut dels acord assolits 
amb la representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, 
al representant del Comitè, i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients. 
 
 Cinquè.- Publicar la present resolució en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat i donar coneixement al Ple en la 
primera sessió que es celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 



 

 - Decret núm. 1539/98 de data 2 d’abril 
 
 
 "Atès el Decret 284/1996 de 23 de juliol de 1996, de regulació del 
sistema català de serveis socials, preveu els convenis de col.laboració com un 
dels mitjans de coordinació interadministrativa entre l'Administració de la 
Generalitat i els ens locals. 
 
 Atès l'Ordre de 17 de febrer de 1998, de convocatòria de convenis 
entre el Departament de Benestar Social i els ajuntaments de més de 20.000 
habitants i consells comarcals per a la cooperació interadministrativa en 
matèria de serveis socials. 
 
 Atès el conveni inicial aprovat l'any 1993 per a tres anys amb el 
departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya en matèria de 
serveis socials, prorrogat posteriorment mitjançant el protocol d'Actualització i 
Pròrroga del Conveni-Marc de Cooperació Interadministrativa 
 
 Atesa la voluntat de l'ajuntament a continuar donant un tractament 
integral i coherent a la política de serveis socials en el marc d'una política de 
benestar social que sigui instrument per a la promoció dels ciutadans, tant 
d'iniciativa privada com pública al municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 Fen ús de les atribucions que em confereix la legislació vigent  
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Sol.licitar al departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya que procedeixi a l'aprovació i subscripció d'un nou 
conveni marc de cooperació entre el Departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat en matèria 
de serveis socials. 
 
 Segon.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 - Decret núm. 1670/98 de data 7 d’abril 
 
 "Vist el Decret de l’Alcaldia número 572/98 de 5 de febrer de 1.998, 
pel que es nomenava a la senyora Pilar Bescos Aznar funcionària interina, 
perquè ocupes transitòriament del 5 de febrer  i fins el 4 d’abril de 1998, una 
plaça vacant d’auxiliar de biblioteca, enquadrada en l’escala d’administració 



 

especial, comeses especials, grup D, per poder atendre adeqüadament els 
serveis que presta la Biblioteca Juan N. García Nieto. 
 
 Atès que el motiu pel que es va adoptar aquell acord era la 
necessitat de garantir el servei normal de la Biblioteca Juan N. Garcia Nieto. 
 
 Atès que les raons que afectaven al servei normal de la Biblioteca es 
preveu que es continuïn donant fins al 30 d’abril de 1998. 
 
 Atès que la senyora Pilar Bescos Aznar ha realitzat les tasques 
encomanades a plena satisfacció dels seus comandaments. 
 
 Atès el que disposen els articles 6, 7, 94 i 97 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21-g de la Llei 7/1985 de 2 d’abril. 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Prorrogar el nomenament realitzat en el Decret 572/98 de 
5 de febrer de 1998, pel que es nomenava  a la senyora Pilar Bescos Aznar 
funcionària interina, perquè ocupès transitòriament des del 5 de febrer i fins el 
4 d’abril de 1998, una plaça vacant d’auxiliar de biblioteca, enquadrada en 
l’escala d’administració especial, comeses especials, grup D, per poder atendre 
adeqüadament els serveis que presta la Biblioteca Juan N. García Nieto, fins al 
30 d’abril de 1998. 
 
 Segon.- Donar compte de la present designació al Ple Municipal, i 
publicar el present nomenament al Diari Oficial de la Generalitat i al Butlletí 
Oficial de la Província." 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
 
 
 
 3.- Adjudicació de la contractació, mitjançant procediment 
restringit, de l'assistència tècnica per a la realització d'estudis sobre la 
realitat del teixit comercial de Cornellà.                
 



 

 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient instruït per adjudicar, mitjançant concurs,  per 
procediment restringit, el contracte d’assistència tècnica per la realització 
d’estudis sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà, assessorament 
tècnic per a produir els documents d’un foro de debat del món del comerç i 
elaboració i redacció del programa d’orientació d’equipaments comercials. 
 
 Atès que durant el període de presentació d’ofertes han presentat 
proposició les societats D’ALEPH, SCCL i LINE STAFF CONSULTING, S.L., 
seleccionades per participar en el procediment segons acord plenari de 26 de 
febrer de 1998. 
 
 Atès que GABISE, S.A., empresa no seleccionada per a participar en 
el procediment, per error va incloure la garantia provisional juntament amb la 
sol.licitud de participació al procediment restringit, per la qual cosa procedeix 
la seva devolució. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida el 
27 d’abril de 1998, la qual, previ informe emès al respecte pel Tècnic de 
Desenvolupament Local, estima procedent l’adjudicació del contracte a LINE 
STAFF CONSULTING, S.L.,  per ajustar-se al Plec de Condicions aprovat. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a la Societat “LINE STAFF CONSULTING, S.L.” el 
contracte d’assistència tècnica per la realització d’estudis sobre la realitat del 
teixit comercial de Cornellà, assessorament tècnic per a produir els documents 
conclusius d’un foro de debat del món del comerç i elaboració i redacció del 
programa d’orientació d’equipaments comercials, amb estricta subjecció a les 
condicions particulars i tècniques aprovades pel Ple de l’Ajuntament de data  
18 de desembre de 1997 i de conformitat a la seva oferta, per un pressupost 
de 9.738.722.- ptes (IVA inclòs). 
 
 Segon.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 410.454.- ptes 
de conformitat amb l’article 6 del Plec de Condicions Particulars, les quals 
haurà d’ingressar el contractista en el termini dels 15 dies hàbils següents, a 
comptar de la recepció de la present notificació. De no complir-se aquest 
requisit, per causes imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt 
el contracte. 
 
 Tercer.- Retornar les fiances provisionals d’import 205.227.- ptes 
cadascuna als licitadors següents: 



 

 
 Ingressats a l’òrgan de contractació: 
 
 D’ALEPH, SCCL 
                GABISE, S.A. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al departament de comerç, a la 
Intervenció Municipal, a l’adjudicatari així com a la resta de participants al 
concurs.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal d'IC-EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per preguntar si 
aquesta empresa és la que fa estudis de consums culturals per a la Conselleria  
de Cultura, contestant sobre això el Sr. Balmón que ho ignora , però el que sí 
sap és que fan molts estudis de comerç i treballen per a la Conselleria de 
Comerç de la Generalitat. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 4.- Donar per extingida la cessió al Departament d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya de part del local ubicat a l'avinguda de la 
República Argentina, 20-22  de l'Escola d'Adults "Flora Tristán". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que l'Ajuntament ple en data 28 d'octubre de 1985 va acordar 
cedir al Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya l’ús dels 
baixos situats a l'Avinguda de la República Argentina, núm. 20-22 d'aquesta 
ciutat, destinant l'esmentat local a l'Escola de Persones Adultes "Flora 
Tristàn". 
 
 Atès que l'Escola Flora Tristàn s'ha traslladat a les noves 
dependències cedides per l'Ajuntament ple en data 27 de novembre de 1997, 
situades al Col.legi Públic Roger de Llúria, deixant lliures i a disposició de 
l'Ajuntament els locals de l'Avinguda República Argentina, 20-22 , per la qual 



 

cosa procedeix, de conformitat amb el que preveu l'article 76 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals, donar per extingida  la cessió que, mitjançant 
acord del ple de data 28 d'octubre de 1985 es va fer en favor  del Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, dels esmentats locals situats a 
l'Avinguda República Argentina núm. 20-22. 
 
 Per tot l'exposat, aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al ple l'adopció dels següents  
 
 

ACORDS  
 
 Primer.-  Donar per extingida la cessió que mitjançant acord del ple 
de data 28 d'octubre de 1985, es fa ver al Departament d'Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya , del local situat a l'Avinguda República Argentina 22 
(4 aules, 1 sala i 2 despatxos), i part de l'immoble contigu de l'Avinguda 
República Argentina 20 ( 2 aules i 1 despatx). 
 
 Segon.- Notificar el present acord al Departament d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya i al Departament d’Infrastructures Escolars.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Cedir a precari l'ús del local situat a l'avinguda de la 
República Argentina número 22, de propietat municipal a l'Associació 
Cultural Galega Rosalía de Castro. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vistes les propostes formulades pel Departament de Relacions 
Ciutadanes de cessió de l’ús a precari, a l'Associació Cultural Galega Rosalía 
de Castro, del local situat a l'Avinguda República Argentina núm. 22 d'aquesta  
ciutat, i que consta de 4 aules i dos despatxos. 
 
 Atès  que  l'esmentada entitat canalitza les expectatives socio-
culturals de molts ciutadans i ciutadanes de Cornellà i això es manifesta entre 
d'altres coses en  el  numero significatiu de socis, així com de participants i 
beneficiaris de les seves activitats  i el dinamisme socio-cultural que això 
implica per a un sector important de la població, donat que aquesta entitat 



 

participa activament a les dinàmiques de la ciutat (Festa Major,  Carnestoltes, 
etc.), a més del caràcter d'entitat sense ànim de lucre que treballa a favor dels 
interessos  generals  i/o sectorials dels cornellanencs i cornellanenques.  
  
 Atès doncs l’interès social de la cessió proposada i la conveniència 
d'efectuar-la en benefici de la ciutat. 
 
 Per tot això, i de conformitat amb les atribucions que als ens locals 
confereix l'article 75 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, que el 
permet cedir en precari l’ús de béns patrimonials a entitats públiques o 
privades, sense ànim de lucre, que els hagin de destinar a fins  d'utilitat 
pública o d’interès social, sempre en benefici d'interessos de caràcter local. 
 
 Aquesta Comissió Informativa  de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 

ACORDS  
 
 Primer.-  Cedir, en precari, l’ús del local situat a l'Avinguda de la 
República Argentina núm. 22 d'aquesta ciutat, i que consta de 4 aules i dos 
despatxos, ocupant una superfície total de 275,55 m2, de propietat municipal, 
a l' Associació Cultural Galega Rosalía de Castro,  a fi de que aquesta entitat el 
destini al desenvolupament de les activitats que li son pròpies, d' acord amb 
els estatuts de la seva constitució.  
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient de cessió a informació pública, durant 
un període de 15 dies, en el qual s'hi poden formular reclamacions o 
al.legacions, transcorregut el qual sense que s'hagin formulat s'entendrà la 
cessió com a definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a Associació Cultural Rosalía de 
Castro,  i al Departament  de Relacions Ciutadanes. 
 
 Quart.-  Aprovar el model de conveni que figura com annex I, així 
com facultar el senyor Alcalde Josep Montilla Aguilera, per a la firma del 
mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Autoritzar la subrogació de "Hansa Urbana, S.A." relativa a la 
concessió administrativa del subsòl del terreny de propietat municipal 



 

situat entre la confluència de carretera d'Esplugues i Sant Joan Despí, 
adjudicada a "Finacom, S.A.". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'escrit presentat per l'empresa Hansa Urbana,S.A., sol.licitant 
l'autorització de la subrogació en els drets i obligacions contrets per l'empresa 
Finacom, S.A. en relació a la concessió administrativa del subsòl dels terrenys 
de propietat municipal de 5.271,50 m2 de superfície, situats entre la 
confluència de les carreteres d'Esplugues i Sant Joan Despí , sent l'objecte de 
la mateixa la construcció d'un aparcament i la seva posterior explotació que va 
ser adjudicada a l'esmentada empresa Finacom, S.A., mitjançant acord del ple 
de data 31 de març de 1993. 
 
 Atès que mitjançant l'escriptura pública núm. 2803 de data 14 de 
setembre de 1995, atorgada davant el Notari de València, senyor José María 
Iriarte Calvo es va formalitzar  la fusió, per absorció, de Finacom, S.A., per 
Gestió Urbanística Mediterrània, S.A., mitjançant la absorció de la primera per 
la segona i amb dissolució, sense liquidació, de Finacom, S.A., i traspàs en 
bloc a títol universal de tot el seu actiu i passiu en Gestió Urbanística 
Mediterrània, S.A., que a la mateixa escriptura canvia la seva denominació 
social, passant a anomenar-se Hansa Urbana, S.A.,  per la qual cosa i com a 
conseqüència de la fusió per absorció, aquesta última, Hansa Urbana, S.A., es 
subroga en tots els drets i obligacions de Finacom, S.A., i pel que fa referència 
a la concessió esmentada anteriorment passaria a ser la nova empresa 
concessionària. 
 
 Vist el que disposen els articles 233 i següents del Reial Decret 
Legislatiu 1564/1989 de 22 de desembre, mitjançant el qual s'aprova el text 
refós de la Llei de Societats Anònimes. 
 
 Per tot l'exposat, aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS  
 
 Primer.- Autoritzar la subrogació de Hansa Urbana, S.A., en tots els 
drets i obligacions relatius a la concessió administrativa del subsòl dels 
terrenys de propietat municipal de a 5.271,50 m2 de superfície situats entre la 
confluència de les carreteres d'Esplugues i Sant Joan Despí, adjudicada a 
Finacom, S.A., mitjançant acord plenari de data 31 de març de 1993, passant, 
doncs, a ser la nova concessionària Hansa Urbana, S.A., i això com a 
conseqüència de la fusió per absorció de Finacom, S.A., per part de Hansa 
Urbana, S.A. 
 



 

 Segon.- Formalitzar la subrogació en document administratiu, 
facultant al senyor Alcalde, Josep Montilla Aguilera , per a la signatura de tots 
els documents que siguin necessaris per aquesta formalització. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a la nova empresa 
concessionària Hansa Urbana, S.A., al departament  d'Urbanisme i Obres, al 
departament d'Activitats i la Intervenció Municipal.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 7.- Modificació del Plec de Clàusules Administratives Generals 
aplicables a la contractació d'obres i instal.lacions. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “En data 25 d'octubre de 1997 fou publicat el Reial Decret 
1627/1997, de 24 d'octubre pel qual  s'estableixen disposicions mínimes de 
seguretat i de salut en les obres de construcció. Mitjançant aquest Reial 
Decret es procedeix a la transposició al Dret espanyol de la Directiva 
92/57/CEE de 24 de juny que estableix les disposicions mínimes de seguretat 
i de salut que s'han d'aplicar a les obres de construcció temporals o mòbils. 
L'esmentat Reial Decret inclou al seu àmbit d'aplicació qualsevol obra, pública 
o privada, a la qual es realitzin feines de construcció o enginyeria civil i 
estableix mecanismes específics per a l'aplicació de la Llei de Prevenció de 
Riscos laborals i del Reial Decret 39/1997, de 17 de gener, pel qual s'aprova el 
Reglament dels Serveis de Prevenció a les obres de construcció. 
 
 L'entrada en vigor del Reial Decret 1627/1997 pel qual s'estableixen 
disposicions mínimes de seguretat i de salut en les obres de construcció, 
implica la necessitat d’adequar a la nova legislació el Plec de Clàusules 
Administratives Generals aplicable a la contractació d'obres i instal.lacions, 
aprovat per aquest Ajuntament en sessió plenària de data 24 de juliol de 1995. 
 
 La Diputació de Barcelona, conscient de la transcendència dels 
canvis que la nova legislació introduïa en l'activitat diària dels Ajuntaments, va 
endegar diverses actuacions de cooperació i assistència local als municipis de 
la província de Barcelona, entre d'altres l'elaboració d'un model d’adequació 
del Plec de Condicions Administratives Generals aplicable a la contractació 
d'obres i instal.lacions, ajustat al nou Reial Decret 1627/1997 de 24 
d'octubre. 
 



 

 Atès que les esmentades modificacions han estat informades 
favorablement per la Secretaria i la Intervenció Municipal. 
 
 Per tot l'exposat, aquesta Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment les modificacions del Plec de Clàusules 
Administratives Generals aplicable a la contractació d'obres i instal.lacions, el 
text de les quals és el mateix que apareix publicat en el Butlletí oficial de la 
província de Barcelona número 35, del dia 10 de febrer de 1998, en referència 
als contractes d'obres i instal.lacions, pags. 26 a 28. 
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient als tràmits d'informació pública i 
audiència dels possibles interessats, per un període de trenta dies, als efectes 
de presentació de reclamacions i suggeriments. 
 
 Tercer.- En cas de no haver-hi cap reclamació o suggeriment l'acord 
inicial esdevindrà definitiu.” 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Aprovació del subministrament i el canvi d'equips i 
làmpades de l'enllumenat públic, amb l'empresa "SECE, S.A." 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta formulada pel Departament de serveis pel 
subministrament i autorització de la despesa per al canvi d'equips i làmpades 
compresos dintre del capítol Conservació preventiva del contracte de prestació 
del servei de conservació de l'enllumenat públic subscrit amb SECE el 27 de 
maig de 1994. 
 
 Vist l'informe emès al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i la Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 



 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Contractar el subministrament d'equips i làmpades de 
l'enllumenat públic amb "Sociedad Española de Construcciones Eléctricas, 
S.A. (SECE)", actual adjudicatari de la contracta de conservació de 
l'enllumenat públic, per al canvi de les làmpades i equips previstos dintre del 
Capítol de conservació preventiva de l'esmentat contracte, i d'acord amb el 
calendari previst per a 1998, a l'article 5.5 del Plec de Condicions del mateix 
contracte, per un pressupost de 16.027.641.- ptes. 
 
 Segon.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, en la quantitat de 641.106,- ptes, la qual haurà de constituir en 
el termini dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present 
notificació. De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a 
l'adjudicatari, l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de 16.027.641.- ptes. amb aplicació a 
la partida pressupostària 52 432 22717 del vigent Pressupost de Despeses.”  
 
        
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Adjudicació de la contractació, mitjançant subhasta,  per al 
subministrament  de roba de treball per al personal de l'Ajuntament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de roba de treball per al personal de la Guàrdia Urbana, 
Brigada de Manteniment, dones de la neteja i conserges de l'Ajuntament, 
Centres Escolars i altres instal.lacions. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes s'han presentat 
les empreses Calçats Fernández S.L., Paco García (Prendas y Artículos de 
Uniformidad, S.A.), Pantaleoni Hnos., S.A., Distribuciones de Calzado Principe, 
(Discalprin) S.L., Gloria la Fuente Querol, Miguel Angel Fernández García, 
Sidertex, S.L., Balasch, SCP i El Corte Inglés, S.A. 
 



 

 Vista la proposta de la Mesa de Contractació reunida el 27 d'abril de 
1998 a favor de les empreses: Gloria Lafuente Querol, Miguel Angel Fernández 
García, Paco García (Prendas y Artículos de Uniformidad, S.A.), Calçats 
Fernández, S.L., Pantaleoni Hnos., S.A., Sidertex, S.L. i Distribuciones de 
Calzado Principe (Discalprin), S.L. 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació proposa a l'Ajuntament 
Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a les empreses que s'indiquen a continuació els 
grups i pels pressupostos que així mateix s'especifiquen, del contracte de 
subministrament de roba de treball per al personal de la Guàrdia Urbana, 
Brigada de Manteniment, dones de la neteja i conserges de l'Ajuntament, 
Centres Escolars i altres instal.lacions, amb estricta subjecció a les condicions 
aprovades per l'Ajuntament Ple de 26 de febrer de 1998. 
 
GRUP  EMPRESA                                                                                            IMPORT                             
 
 
A GLORIA LAFUENTE QUEROL  1.202.688,- Ptes 
 
 (L'empresa PACO GARCIA, presenta una oferta més baixa,  
   però les seves camises no reuneixen les característiques  
 sol.licitades dins el plec de condicions). 
 
B MIGUEL ANGEL FERNANDEZ GARCIA              2.323.364,- “ 
 
C PACO GARCIA (PRENDAS Y ART. UNIF.S.A.)     97.000,-  “ 
 
D CALÇATS FERNANDEZ, S.L.                 1.194.035,-  " 
 
 (L'Empresa  EL CORTE INGLES presenta una oferta més 
  baixa, però no aporta la mostra de la bota rural). 
 
E PANTALEONI HNOS., S.A.                    188.094,- “ 
 
F GLORIA LAFUENTE QUEROL                     449.384,- " 
 
 (L'Empresa SIDERTEX presenta una oferta més baixa, 
 però les seves camises no reuneixen les característiques 
 sol.licitades dins el plec de condicions) 
 
G SIDERTEX, S.L.                            977.184,-  “ 
 
H SIDERTEX, S.L.                            129.920,- " 
 
I DISCALPRIN (DIS.CALZADO PRINCIPE S.L.     281.126,-  "  
 
 (L'empresa EL CORTE INGLES presenta una oferta més 



 

 baixa, però no aporta la mostra de la sabata d'estiu,  
 la bota d'hivern i la bota rural) 
 
J GLORIA LAFUENTE QUEROL                    356.642,- “ 
 
K  SIDERTEX, S.L.                            961.582,-  " 
 
L CALÇATS FERNANDEZ, S.L.                   402.265,-  " 
 
 
 Segon.- Fixar les garanties definitives que hauran de satisfer els 
contractistes, de conformitat a l'article 7 del Plec de Condicions, les quals es 
relacionen tot seguit, en el termini dels 15 dies, a comptar del següent a la 
recepció de la present notificació, transcorreguts els quals sense que ho hagin 
efectuat restarà sense efecte l'adjudicació de conformitat a la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 
CONTRACTISTA                                                     GRUP                     IMPORT          .         
 
GLORIA LAFUENTE QUEROL A 48.800,- ptes 
MIGUEL ANGEL FERNANDEZ GARCIA B 107.112,-  “ 
PACO GARCIA (PREN. I ART.UNIF. S.A.) C 4.360,-  " 
CALÇATS FERNANDEZ, S.L. D 50.252,-  " 
PANTALEONI HNOS., S.A.                E 7.728,- " 
GLORIA LA FUENTE QUEROL               F                       18.096,-    " 
SIDERTEX, S.L.                        G                       42.640,-    " 
SIDERTEX, S.L.                        H                        5.664,-    " 
DISCALPRIN (DIST. CALZADO PRIN. SL)   I                       12.888,-    " 
GLORIA LAFUENTE QUEROL                J                       14.448,-    " 
SIDERTEX, S.L.                        K                       42.264,-    " 
CALÇATS FERNANDEZ, S.L.               L                       17.200,-    "  
 
 Tercer.- Retornar les garanties provisionals, les quals  es van  
dipositar a la Tresoreria Municipal,  pels imports i als licitadors  següents: 
 
 
EMPRESA                                                       GRUP                              IMPORT       .          
 
BALASCH, SCP              A  24.400,- Ptes 
  "                       B                          53.556,-   " 
  "                       E                           3.864,-   " 
  "                       G                          21.320,-   " 
  "                       J                           7.224,-   " 
  "                       K                          21.132,-   " 
 EL CORTE INGLES, S.A.     B                          53.556,-   " 
  "                       C                           2.180,-   " 
  "                       D                          25.126,-   " 
  "                       I                           6.444,-   " 
  "                       L                           8.600,-   " 
CALZADOS FERNANDEZ, S.L.  I                           6.444.- " 



 

SIDERTEX, S.L.            F                           9.048.-  " 
SIDERTEX, S.L.            J                           7.224.-  " 
PACO GARCIA PRENDAS Y ARTICULOS 
DE UNIFORMIDAD, S.A.      A                      24.400.-  " 
PANTALEONI HNOS, S.A.     C                           2.180.-  " 
PANTALEONI HNOS, S.A.     B                          53.556.-  " 
PANTALEONI HNOS, S.A.     K                          21.132.-  " 
GLORIA LAFUENTE QUEROL    A                          24.400.-  " 
DISTRIBUCIONES DE CALZADO  
EL PRINCIPE, S.L.    D                          25.126.-  " 
         
 Quart.- Notificar els presents acords a les empreses participants a 
la subhasta, a la Unitat de Compres  i a la Intervenció Municipal. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen.” 
  
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Aprovació de la cessió de terrenys situats a la parcel.la E-3 
del Polígon Fatjó, a la Caixa d’Estalvis de Catalunya,  per a la construcció 
i explotació d’una Residència  de malalts d’Alzheimer. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta formulada per la Regidora Delegada de Sanitat i 
Serveis Socials, relativa a la cessió gratuïta a l'Entitat "Obra Social Caixa 
Catalunya", de la parcel.la E-3, de propietat municipal, de 7.428 m2, situada 
al sector Fatjó, per a la construcció d'una Residència d'Alzheimer, donades les 
necessitats i l’interès social que suposa per a aquest municipi. 
 
 Vist l'informe emès pel Cap del Departament de Contractació-
Patrimoni. 
 
 Aquesta Comissió Informativa  de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple l'adopció  dels següents 
 

ACORDS   
 



 

 Primer.- Iniciar l'expedient previ al que fa referència l'article 49 del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals  per a procedir a la cessió gratuïta a 
favor de l'Entitat "Obra Social Caixa Catalunya", amb la finalitat concreta i 
exclusiva de construcció d'una Residència d'Alzheimer,  de la parcel.la E-3 de 
7.428 m2 de propietat municipal, situada al sector Fatjó d'aquesta ciutat. 
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient a informació pública per un període de 
30 dies als efectes de presentació de possibles reclamacions o al.legacions. 
 
 Tercer.- Donar compte al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya de la cessió projectada.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, en la que posa de manifest que els usuaris 
d’aquesta residència que siguin de Cornellà tindran un dret preferent, pren la 
paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, 
qui,  després d’assenyalar que és un projecte molt important, ja que afecta a 
serveis indispensables, no sols per als malalts sinó també per als seus 
familiars, assenyala, que al seu entendre, s’hauria de substituir el terme 
d’explotació de la residència, pel de gestió de la mateixa, ja que el primer pot 
sonar malament, contestant sobre això el Sr. Alcalde, que no hi ha cap 
inconvenient. 
 
 Seguidament pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea de 
Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per 
manifestar que de fet es tindrà en compte el familiars, en la mesura en què 
aquesta residència, a diferència d’altres, funcionarà els set dies de la setmana, 
és a dir, inclosos els festius. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.- Declarar extingida l'autorització de venda atorgada a la 
senyora Antonia Ponce Company, en relació a la parada formada pels 
números 23 i 24 del mercat municipal del Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Departament d'Activitats i Ordenances així 
com els informe emesos pel Director del Mercat Centre, en dades  4 de 
desembre de 1996, 29 d'abril 1997, 3 de maig de 1997 i 3 de Febrer de  1998 , 
dels quals  es desprèn que les parades formades pels números  23 i 24  de 



 

l'interior del Mercat Municipal Centre d'aquesta ciutat i dels quals es  titular la  
senyora  Antònia Ponce Company, destinada a la venda de  peix,   es troba 
tancada al públic i en conseqüència sense activitat mercantil des del mes de 
desembre de 1996, romanent tancada al públic d'ença fins avui. 
 
 Resultant que el 19 de desembre   de 1997, el Tinent d'Alcalde de 
l’Àrea de Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució núm. 5625/97,  
va fer advertència a la senyora  Antònia Ponce Company, donat que la parada 
ja es trobava tancada,  de que procedís a la seva obertura al públic en el 
termini d'un mes i que en cas contrari es procediria a declarar extingida 
l'autorització atorgada i vacant, i  no havent presentat el titular de les parades, 
al.legacions dintre del termini atorgat .  
 
 Atès el que disposa el Reglament dels Mercats Municipals d'Abastos 
en els seus articles 19 apartat i) i 29 1 i 2, que contemplen l'extinció de 
l'autorització atorgada i la declaració de vacant de totes aquelles parades que 
no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu amb independència de que s'hagi 
satisfet o no el cànon corresponent. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

ACORDS  
 
 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada a la  titular 
senyora Antònia Ponce Company, per a la venda de  peix, de la parada 
formada pels números  23-24 , de l'interior del Mercat Municipal del Centre i 
declarar així mateix vacant l'esmentada parada, com a conseqüència de 
trobar-se tancada al públic des de el mes desembre  de  1996 i fins el dia 
d'avui, segons resulta dels informes del Director del Mercat Centre  
 
 Segon.- Concedir a la titular senyora  Antònia Ponce Company,  el 
termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació del  present 
acord,  a fi de que procedeixi a retirar de la parada  i magatzem els possibles 
bens i efectes de la seva pertinença, deixant-la lliure, a disposició d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar el  present acord a la senyora Antònia Ponce 
Company,  al Departament d'Activitats, al  Director del Mercat del Centre i a la 
Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns.” 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 



 

 
 
 12.- Declarar extingida l'autorització de venda atorgada a la 
senyora Montserrat Andreo Guerao, en relació a la parada formada pels 
números 125 i 126 del mercat municipal del Centre.  
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
  
 “Vista la proposta del Departament d'Activitats i Ordenances així 
com els informe emesos pel Director del Mercat Centre, en dades  9 de febrer i 
28 d'abril de 1998, dels quals  es desprèn que la parada formada pels números  
125-126  de l'interior del Mercat Municipal Centre d'aquesta ciutat i dels quals 
es  titular la  senyora  Montserrat Andreo Guerao, destinada a la venda de  
congelats, es troba tancada al públic i en conseqüència sense activitat 
mercantil des del mes de febrer de  1998, romanent tancada al públic d'ença 
fins avui. 
 
 Resultant que el 24  de març   de 1998, el Tinent d'Alcalde de l’Àrea 
de Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució núm. 1369/98,  va fer 
advertència a la senyora  Montserrat Andreo Guerao, donat que la parada ja es 
trobava tancada,  de que procedís a la seva obertura al públic en el termini 
d'un mes i que en cas contrari es procediria a declarar extingida l'autorització 
atorgada i vacant, i  no havent presentat el titular de les parades, al.legacions 
dintre del termini atorgat .  
 
 Atès el que disposa el Reglament dels Mercats Municipals d'Abastos 
en els seus articles 19 apartat i) i 29 1 i 2, que contemplen l'extinció de 
l'autorització atorgada i la declaració de vacant de totes aquelles parades que 
no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu amb independència de que s'hagi 
satisfet o no el cànon corresponent. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

ACORDS  
 
 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada a la  titular 
senyora Montserrat Andreo Guerao, per a la venda de  congelats, de la parada 
formada pels números  125-126, de l'interior del Mercat Municipal del Centre i 
declarar així mateix vacant l'esmentada parada, com a conseqüència de 
trobar-se tancada al públic des del mes febrer de 1998 i fins el dia d'avui, 
segons resulta dels informes del Director del Mercat Centre  
 
 Segon.- Concedir a la titular senyora Montserrat Andreo Guerao,  el 
termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació del  present 
acord,  a fi de què procedeixi a retirar de la parada  i els possibles béns i 



 

efectes de la seva pertinença, deixant-la lliure, a disposició d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar el  present acord a la senyora Montserrat 
Andreo Guerao,  al Departament d'Activitats, al  Director del Mercat del Centre 
i a la Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que tenia 
entès que aquesta senyora havia presentat un escrit, contestant sobre això el 
Sr. Balmón, que no va al.legar dins del termini dels 15 dies d’al.legacions, i 
que l’últim dia abans de què expirés el termini de desallotjament, va aportar 
una justificació conforme tenia una malaltia consistent en una depressió, 
quan es té notícies de què realment el que vol  és vendre la parada. 
 
 A la vista de l’anterior, pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que aquesta 
senyora sembla ser que va estar intentant traspassar la parada, i l’Ajuntament 
li va posar moltes traves, per la qual cosa el seu Grup votarà en contra 
d’aquesta proposta. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot el contra dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes i senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández. 
 
 
 
 
 13.- Aprovació de la modificació de la plantilla de personal 
funcionari de 1998 per correcció d’errors materials. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de la plantilla del personal 
d'aquesta Corporació per l'exercici 1998 formulada pel Departament 
d'Organització i Recursos Humans, per corregir errors materials detectats. 
 
 Atès que la Corporació pot adoptar l'acord de modificar la plantilla 
del personal durant la seva vigència, a l'empar del que disposa  l'article 27 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 



 

 Atès el que preveu l’article 105 2 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de Regim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al ple l'adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar les modificacions  a la plantilla del personal 
d'aquesta Corporació per l'exercici 1998 que tot seguit s’indicaran, de 
conformitat amb el que es disposa en els articles 25, 26 i 27 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el document annex al 
present acord on consta la nova plantilla de personal, per la correcció d’errors 
materials detectats, a l’empar del que disposa l’apartat segon de l’article 105 2 
de la Llei 30/1992, de 26 de desembre: 
 
 1.- Fixar en 15 el nombre de places de Tècnic de Gestió Pública, de 

la Subescala Tècnica d’Administració Especial, en lloc de les 12 
que hi constaven inicialment per error. 

 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat.                  
 
 Tercer.-   Donar compte del contingut del present acord al 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, Direcció General 
d'Administració Local.” 
 
      
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Aprovació de la modificació de l’oferta pública d’ocupació 
per a 1998 per correcció d’errors materials. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l'exercici 1998 formulada pel Departament 
d'Organització i Recursos Humans, per corregir errors materials detectats. 
 



 

 Atès que la Corporació pot adoptar l'acord de modificar la plantilla 
del personal durant la seva vigència, a l'empar del que disposa  l'article 60 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès el que preveu l’article 105 2 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de Regim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al ple l'adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar les modificacions  a l’Oferta Pública d’Ocupació 
d’aquesta Corporació per l'exercici 1998 que tot seguit s’indicaran, de 
conformitat amb el que es disposa en l’article 60 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, així com el document annex al present acord on 
consta la nova plantilla de personal, per la correcció d’errors materials 
detectats, a l’empar del que disposa l’apartat segon de l’article 105 2 de la Llei 
30/1992, de 26 de desembre: 
 
 1.- Fixar en 13 el nombre de places de Tècnic de Gestió Pública, de 

la Subescala Tècnica d’Administració Especial, en lloc de les 10 
que hi constaven inicialment per error. 

 
 Segon.- Publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la  
Generalitat.                  
 
 Tercer.- Donar compte del contingut del present acord al 
Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, Direcció General 
d'Administració Local.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 15.- Aprovació de l’expedient de modificació de crèdits número 
14/98 per crèdit extraordinari, suplement de crèdit i transferència entre 



 

partides, finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria i a baixes per 
anul.lació de despeses. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’escrit del Departament d’Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis de data 3 d’abril d’enguany, proposant un canvi en el codi funcional de 
la partida pressupostària 53.442.2260701 per tal que aquest doni cabuda als 
diferents tipus de despesa derivades de les festes populars. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits núm. 2/98 de l’esmentat 
Departament, per transferència entre partides, motivada per la necessitat 
d’atendre determinades obligacions no previstes a l’inici de l’exercici 
pressupostari, per un import de 3.000.000 pessetes. 
 
 Vista la petició de modificació de crèdit del Departament de 
Relacions Ciutadanes, per l’alta de la partida nominativa per a la subvenció 
“Caravana Catalana pel Referèndum’98 al Sàhara Occidental”, de data 6 
d’abril d’enguany. 
 
 
 
 
 
 
 Vist l’escrit de la Guàrdia Urbana de data 17 de març de 1998, 
adjuntant la factura número 6 de data 31 de gener de 1998 de l’Empresa 
Municipal EMDUCSA, pel servei de grua corresponent a la primera quinzena 
de l’esmentat mes, per un import de 441.567 pessetes. 
 
 Vist el Pressupost del VIII Festival Internacional de Pallassos 
Memorial Charlie Rivel per aquest any, per un import de 30.510.998 pessetes, 
i atès que cal suplementar la corresponent partida pressupostària en 
5.000.000 de pessetes. 
 
 Vist l’escrit del Departament d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya de data 26 de març de 1998, adjuntant les factures originals del 
material i de les obres efectuades per a la inauguració de la biblioteca a 
l’Institut d’Ensenyament Secundari Miquel Martí i Pol, per un import de 
1.622.922 pessetes. 
 
 Vist l’escrit de la Parròquia de Santa Maria de data 1 d’abril 
d’enguany, sol.licitant un ajut econòmic per a la restauració del Temple de 
Santa Maria, per un import de 2.000.000 de pessetes. 
 



 

 Atès el que estableixen els articles 158 de la Llei 39/1988 de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 
500/90 de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 1998. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
14/98 per crèdit extraordinari, suplement de crèdit i transferència entre 
partides, finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria i a  baixes per 
anul.lació de despeses que es proposa, segons el següent detall: 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS

Previsió Previsió
Partida Descripció Inicial Altes Baixes Final

71.87000 Rom.Tres./Crèdits extraord. 35.012.528 4.064.489 --- 39.077.017
71.87001 Rom.Tres./Suplement Crèdit 144.969.998 5.000.000 --- 149.969.998

Total 9.064.489

ESTAT DE DESPESES

Consignació Consignació
Partida Descripció Inicial Altes Baixes Final

53.442.2260701 Festes 5.862.699 --- 5.862.699 0
53.434.21000 Rep.i mant.vies públ./Festes 0 5.862.699 --- 5.862.699
67.463.49101 Projectes de cooperació 11.397.303 --- 3.000.000 8.397.303
67.463.48951 Fons Català Coop. al Desenv. 0 3.000.000 --- 3.000.000
25.222.22704 Servei de Grúa 0 441.567 --- 441.567
54.422.22700 C.P.S./Neteja Centres 301.000.000 --- 3.000.000 298.000.000
53.511.21000 Rep. vies públiques 23.000.000 3.000.000 --- 26.000.000
61.451.2260703 Festival de Pallassos 25.000.000 5.000.000 --- 30.000.000
11,431,78007 Transf.cap.Parròquia S.Maria 0 2.000.000 --- 2.000.000
61,451,78009 Transf.cap.Inst.E.S.Miquel

Martí i Pol 0 1.622.922 --- 1.622.922

TOTAL 20.927.188 11.862.699  
 
 



 

 Segon.- Exposar al públic en els termes establerts en l’article 150 
de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 16.- Rectificació del punt primer de l’acord del Ple de 
l’Ajuntament de data 26 de març d’enguany, relatiu a l’autorització d’una 
operació de Tresoreria de 300.000.000,- de pessetes de la Societat 
Mercantil Municipal PRECSA, a formalitzar amb la Caixa del Penedès. 
  
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
  
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en data 26 de març de 
1998, relatiu a l’autorització d’una operació de Tresoreria de la Societat 
Mercantil Municipal PRECSA a formalitzar amb la Caixa del Penedès i la 
concessió del corresponent aval per part de l’Ajuntament. 
 
 Vist que en l’esmentat acord el tipus d’interès que es feia constar 
era del MIBOR trimestral més 0,15 (arrodonit a !/20 de punt superior). 
 
 Atès que segons l’oferta presentada per la Caixa del Penedès i que 
consta a l’acta de la Mesa de Contractació núm. 2/98, de 16/3/98, el marge 
sobre el MIBOR trimestral és del 0,10. 
 
 Atès, doncs, que en l’adopció de l’esmentat acord per part del Ple 
Municipal, es va produir un error material al transcriure, en el tipus d’interès, 
el marge sobre el MIBOR trimestral del 0,15 en lloc del 0,10 que era el 
realment ofertat per l’entitat financera. 
 
 De conformitat amb allò que disposa l’article 105 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del  Procediment Administratiu Comú, el sotasignant proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent 
 

ACORD 
 



 

 Únic .-  Rectificar el punt primer de l’acord del Ple de l’Ajuntament 
de data 26/3/98, relatiu a l’autorització d’una operació de tresoreria de la 
Societat Mercantil Municipal PRECSA, a formalitzar amb la Caixa del Penedès 
en el sentit de substituir: 
 
 “- Tipus d’interès: MIBOR trimestral + 0’15% (arrodonit a 1/20 de punt 
     superior).” 
 
 per : 
 
 “- Tipus d’interès: MIBOR trimestral + 0,10% (arrodonit a 1/20 de punt 
     superior).” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC,  senyor Sergi Fernández Mesa. 
       
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 
 17.- Aprovació de l’atorgament d’una subvenció de 3.000.000,- 
de pessetes, al fons Català de Cooperació al Desenvolupament, destinada 
al projecte de Caravana Catalana pel Referèndum 1998 (Pla de Pau pel 
Sàhara Occidental).  
 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'informe emès pel Cap de departament tècnic de Relacions 
Ciutadanes, pel qual manifesta que "el Comitè Executiu de la Federació de 
Municipis de Catalunya, de la qual en forma part l'Ajuntament de Cornellà, va 
acordar, en data 22-10-96, donar suport al Plataforma "Catalunya amb el 
Sàhara" i a la campanya "Evitem la Guerra. Justícia per al poble Saharaui", 
l'acte culminant de la qual serà la "Caravana pel Referèndum". 
 
 Que en data 17-9-96 el plenari de la Coordinadora Catalana 
d'Ajuntaments Solidaris amb el Poble del Sàhara (creada al sí de la Federació 
de Municipis de Catalunya) a la qual el nostre Ajuntament hi està adherit, va 
decidir afegir-se a la campanya a dalt esmentada.  



 

 
 Que en data 12-1-98 l'Intergrup "Pau al Sàhara" del Parlament de 
Catalunya, format per un representant de  cadascun dels Grups Parlamentaris 
de la Cambra, va formalitzar el seu suport a la Campanya que culminarà amb 
l'enviament de la Caravana. 
 
 Que el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament  és un ens 
instrumental del qual es valen les diferents administracions locals presents a 
la Federació de Municipis de Catalunya per a la realització d'aquesta 
campanya i d'altres similars. 
 
 Que l'esmentada "Caravana Catalana pel Referèndum-98" té com a 
objectiu l'aportació de mitjans al Front Polisari per a provar de reduir les 
desigualtats objectives  que aquest pateix respecte el Regne del Marroc, davant 
la imminència del procés electoral de referèndum per a l'autodeterminació. 
 
 Que el Front Polisari és, segons les NNUU, representant legítim del 
poble saharaui, però que es troba en clar desavantatge davant  el Marroc. Ja 
que,  en un territori tan extens i amb els nuclis de població tan dispersos com 
el Sàhara Occidental, per a dur a terme una campanya electoral en condicions 
d'igualtat cal que el Front Polisari pugui tenir mitjans per al desplaçament i 
d'altres per a fer propaganda. 
 
 
 El contrari posa en perill l’essència democràtica del procés electoral. 
 
 Aquest  mitjans també han de servir per a garantir el  lliure 
desplaçament dels observadors catalans, entre d'altres, que vetllaran per la 
transparència del procés electoral. 
 
 Que els recursos que es puguin aportar, es destinaran per part del 
Fons Català a la adquisició de vehicles 4x4, ambulàncies, recanvis pels 
vehicles i altres materials per a difusió i propaganda. 
 
 Que el caire d'urgència ve donat per la proximitat de les dates (ja 
que en tot moment les institucions catalanes han estat condicionades pel 
desenvolupament del procés pre-electoral en funció del bloqueig o no del Pla 
de Pau de les NN UU), ja que la data límit per a ingressar els fons és el proper 
16 de maig,  fet  que l'acte final de la campanya serà la sortida de la Caravana 
pel Referèndum el proper 24 de maig davant la seu del Parlament de 
Catalunya. 
 
 Que el cost aproximat de tot el projecte és de 100 milions de 
pessetes. 
 
 Que aquest Tinent d'Alcalde proposa el recolzament al Projecte, ja   
que ens trobem davant l'oportunitat d'ajudar als ciutadans saharauïs per a 
exercir un dret reconegut universalment i recollit per les NN UU en el Pla de 



 

Pau pel Sàhara Occidental, fent que el referèndum es faci amb plenes 
garanties de llibertat, transparència i seguretat. 
 
 Que aquest Tinent d'Alcalde pensa que és convenient concretar la 
col.laboració amb el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament en 
l'aportació econòmica de 3.000.000 de pessetes amb destí al projecte 
esmentat, amb càrrec a la Partida 67.463.48951, i fons que es justificaran 
mitjançant l'aportació de factures per un import igual al doble de la quantitat 
atorgada. 
 
 Atès que l'article 10 del Reglament Regulador de l'Activitat de 
Foment de l'Ajuntament de Cornellà, prevé la possibilitat d'atorgar directament 
subvencions, sense necessitat de convocatòria ni licitació, quant aquestes 
estan previstes singularment al Pressupost Municipal i aquest recull una 
partida especifica a nom de l'entitat esmentada. 
 
 Atès que com a conseqüència d'això, i vist l'interès públic de 
l'esmentat projecte, en concret per l'objecte perseguit per aquest de 
recolzament del Pla de Pau Al Sàhara Occidental, aquest Ajuntament 
considera convenient col.laborar en l'esmentat projecte amb la concessió d'una 
subvenció. 
 
 
 
 Per tot això, la Comissió Informativa de Serveis a la Persona 
proposa a l'Ajuntament  Ple l'adopció dels següents  
 
     A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar l'atorgament d'una subvenció de tres milions de 
pessetes (3.000.000,-), al Fons Català de Cooperació al Desenvolupament, 
destinada al projecte de Caravana Catalana pel Referèndum 1998 (Pla de Pau 
pel Sàhara occidental). 
 
 Segon.- Aprovar el text-base del conveni regulador entre 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'esmentada entitat, per a la 
formalització de la subvenció concedida, que figura com a annex.  
 
 Tercer.- Aprovar la despesa de 3.000.000,- de pessetes amb  càrrec 
a la partida pressupostària 67.463.48951, condicionant-la a l'aprovació de la 
modificació de crèdit en tràmit i ordenar el seu pagament, en concepte de 
bestreta. La justificació de la subvenció es farà mitjançant presentació de 
factures per import igual al doble de la quantitat atorgada i presentació de la 
Memòria de la Campanya com a màxim tres mesos desprès de finalitzada 
aquesta. 
 
 Quart.- Notificar l'acord adoptat al beneficiari pel seu coneixement i 
efectes.” 



 

 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, pren la paraula el Regidor del Grup 
Municipal d'IC-EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per assenyalar que ahir va 
haver una reunió de la coordinadora i alguns ajuntaments solidaris, a la que 
van assistir també representants de la Federació de Municipis, i en aquesta es 
va traslladar la felicitació a aquest Ajuntament per la seva incorporació a 
aquest tema, i, especialment, per la important aportació econòmica que 
realitzarà.  
 
 Així mateix el Sr. Riera informa que hi ha un acord amb les 
Comunitats Autònomes per no fer aportacions solidaries indiscriminades, i 
amb aquesta finalitat se celebrarà una reunió de tots els grups que impulsen 
aquest tema a nivell estatal, a efectes de què cada Comunitat Autònoma 
s’encarregui d’aportar una qüestió concreta, i que, pel que fa referència a 
Catalunya, consistirà en aportar vehicles, i materials i tècnics per a poder-los 
renovar. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
   

 
 
 
MOCIÓ DEL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL DEL PP 
 
 
 
 18.- Referent a requerir a la Conselleria de Benestar Social  de 
la Generalitat de Catalunya, perquè  posin en funcionament l’edifici que 
s’ha habilitat en la Parròquia de Sant Jaume d’Almeda,  com a  Residència 
per a la Tercera Edat.   
 
 Es llegeix la Moció del Grup Polític Municipal del PP, que 
textualment diu: 
 
 
 “Com és de tots els grups conegut, a la parròquia de Sant Jaume 
d’Almeda, s’ha construït i habilitat una residència per a la tercera edat, i que 
on, fa dos anys encara no s’ha posat en funcionament, amb la qual cosa s’està 
causant un greu perjudici a persones de la nostra ciutat, que seria la solució 
als seus problemes. 
 
 És per això que aquest grup municipal presenta al Ple per a la seva 
aprovació, que es procedeixi a requerir a la Generalitat de Catalunya, 



 

“Conselleria de Benestar Social”, l’obertura d’aquest servei de residència el 
més aviat possible. 
 
 Per la qual cosa es demana el vot favorable a aquesta Moció.” 
 
 
 Després d’una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, pren la 
paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i 
Dona, senyora Judith Ibàñez Vives,  per proposar que s’esmeni la Moció, amb 
l’objecte de sol.licitar al Arquebisbat que com més aviat millor cedeixi al 
Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya, l’edifici, amb 
l’objecte de què es pugui posar en marxa el tema dels habitatges, perquè la 
Conselleria està esperant aquest tema, per impulsar el projecte. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar la conformitat del seu 
grup amb aquesta esmena, i després d’això se sotmet a votació sent aprovada 
per unanimitat l’esmentada Moció, d’acord amb la redacció següent: 
 
 
 “Amb la construcció de la nova parròquia del barri d’Almeda, 
l’Església de Sant Jaume, es va decidir instal.lar en el mateix edifici una 
residència per a la tercera edat. 
 
 Aquesta havia de ser gestionada per part de la Conselleria de 
Benestar Social segons el conveni signat entre l’Arquebisbat de Barcelona i 
l’esmentada Conselleria. 
 
 Transcorreguts dos anys encara no s’ha posat en funcionament, 
produint greus perjudicis per a les persones que es puguin beneficiar d’aquest 
servei. 
 
 És per aquest motiu que els grups municipals proposem al Ple 
l’adopció del següent  
 

ACORD 
 
 - Demanar a l’Arquebisbat de Barcelona  que a la major brevetat 
possible es procedeixi a aplicar  l’esmentat conveni, amb la finalitat  que 
s’acceleri l’obertura d’aquest servei.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 



 

 
 
MOCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 19.- Manifest de Cornellà de Llobregat a favor de millorar les 
condicions de la població immigrada. 
 
 Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 “Davant el manifest presentat per a la Comissió d’Immigració de la 
nostra ciutat que diu el següent: 
 
Manifest de Cornellà de Llobregat a favor  de millorar les condicions de la 
població immigrada 
 
 Les entitats i l’Administració Local presents en la Comissió 
d’Immigració de la localitat de Cornellà de Llobregat, que signen a sota 
manifestem el  nostre compromís de continuar la tasca iniciada per al 
desenvolupament d’actuacions en l’àmbit local, que impliquen la igualtat de 
drets de tots els ciutadans i ciutadanes immigrants que viuen o treballen 
Cornellà, en tots els següents àmbits: 
 
 1.- Facilitar informació a través d’una guia municipal de serveis de 
caràcter local, amb contingut sobre les activitats culturals, els centres de 
formació, la vida associativa, etc., que sigui revisada anyalment i repartida 
gratuïtament. 
 
 2.- Facilitar i assegurar la introducció de tota la població immigrada 
al cens. 
 
 3.- Assegurar la difusió d’informació i dels seus drets cap als 
col.lectius immigrants residents a la localitat de Cornellà, en els següents 
àmbits sociolaborals: 
 
 
 3.1.- Per poder garantir una assistència sanitària d’aquest 

col.lectiu, caldria afavorir el circuit sanitari que va des de la 
intervenció preventiva fins a la prescripció de fàrmacs, agilitar 
el procés de derivació des de serveis socials, i que altres 
entitats que treballen amb aquest població, facilitin informació 
dels serveis sanitaris als quals poden acudir. 

 
 3.2.- Per potenciar l’accés al mercat de treball d’aquest col.lectiu, 

s’ha de facilitar la participació activa dels immigrants residents 
en els programes de serveis integrals per a la recerca activa de 



 

treball. Per aconseguir-ho cal que s’atenguin les seves 
demandes a qualsevol oficina de l’INEM, amb el requisit de 
complir les condicions legals. 

 
  Des dels Serveis Socials cal prioritzar les propostes d’accions 

del Pla Interdepartamental de la Renda Mínima d’Inserció, 
tenint present les situacions de marginació i pobresa que es 
poden donar en el col.lectiu de persones immigrades, per tal 
d’aconseguir la inserció social i laboral d’aquesta població. 

 
 3.3.- Reflectir la diversitat local de cultures en les festes culturals 

locals, potenciant la presència d’estants i actuacions d’aquesta 
població. 

 
 3.4.- Des de l’entitat pertinent, s’haurien de potenciar campanyes 

dirigides a la població, principalment a l’escolar, en les quals 
es tracti del racisme, la xenofòbia, la interculturalitat, etc. 

 
 
 Aquestes propostes, i altres que en puguin sorgir, són tasques i 
compromisos que manifestem desenvolupar en l’àmbit local. Per això demanen 
que totes les entitats de Cornellà hi donin suport i realitzin propostes que 
facin que a la nostra ciutat no hi hagi espai per al racisme i la xenofòbia. 
 
 Els grups municipals, proposen a l’Ajuntament Ple, l’adopció del 
següent  
 
 

ACORD 
 
 - Donar suport al Manifest de Cornellà de Llobregat a favor de 
millorar les condicions de la població immigrada.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta per 
la Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, 
senyora Judith Ibàñez Vives, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, qui, després de manifestar la seva 
conformitat amb la Moció assenyala que l’únic tema és assenyalar, atès el seu 
contingut, que quan es va redactar no existia el Grup Mixt, per la qual cosa 
demana que s’afegeixi al seu text, qüestió amb la qual la senyora Ibàñez 
manifesta la seva conformitat, essent aprovada la Moció en els termes 
exposats amb la incorporació del Grup Mixt. 
 
 
 
 
 



 

 20.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per assenyalar que s’ha aprovat la nova Llei 
d’Objecció de Consciència, que tindrà efectes retroactives, amb la qual cosa, 
les persones que estan realitzant ara la prestació social substitutòria i porten 
nou mesos, que és la durada màxima que la mateixa estableix, podran 
considerar acabada aquesta prestació, per aquest motiu  sol.licita que els 
serveis jurídics  estudiïn el tema, perquè, a l’igual  que a aquestes persones els 
hem informat de tot el que fa referència al tema de l’objecció de consciència, 
se’ls informi també d’aquest dret. 
 
 En relació amb aquesta qüestió pren la paraula la Regidora-
Delegada de l'Àrea de Joventut, senyora Glòria Recio Díaz, per assenyalar que 
en els serveis d’informació juvenil  estaven pendents de què s’aprovés aquesta 
Llei per fer-lo. 
 
 Finalment pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
assenyalar que per la Secretaria General es farà una nota sobre això. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per realitzar les preguntes següents: 
 
 1.- Si l’Ajuntament ha intervingut davant l’Entitat Metropolitana de 
Transport, pel mal funcionament de la línia 5 del Metro en Cornellà, atès el 
seu lamentable estat i servei. 
 
 2.- De la informació de què disposa en relació amb diverses 
subvencions atorgades per la Diputació a l’Ajuntament, en relació amb el Fons 
Social Europeu, es despren que sembla ser que l’Ajuntament ha renunciat a 
vàries subvencions per un import de vint-i-un milions de pessetes, per la qual 
cosa pregunta quin és el motiu de la renúncia. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que encara que té paciència, al 
mes de desembre va demanar a l’Àrea d’Economia i Hisenda un estudi de 
costos de valoració de les taxes, i encara no hi disposa, per la qual cosa, tenint 
en compte que encara que no estigués  fet en aquell moment, ha hagut temps 
per fer-lo, ho torna a reiterar, ja que al gener se li va dir que s’estava fent 
aquest tema, però no es podia accelerar més perquè els serveis econòmics 
tenien molt treball amb la liquidació del pressupost. Per la qual cosa reitera 
aquesta petició, perquè si no es lliura aquesta informació, la feina de l’oposició 
és nul.la. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per realitzar  els precs i preguntes que, de forma 
literal, a continuació es transcriuen: 



 

 
 “Atès que totes les mocions que he presentat des del Grup Mixt he 
tingut que convertir-les en precs o han estat rebutjades i, amb això han 
quedat fora de tot compromís, he decidit, llevat d’aquells casos que consideri 
oportuns, presentar les meves propostes com a precs, amb la qual cosa evito a 
la resta de l’oposició el tenir que pronunciar-se. 
 
 Per fi ja tenim en el nostre poder l’informe-programa de Medi 
Ambient (M.A.),  cosa de la qual em congratulo, encara que lamento que la 
seva tardança hagi permès seguir realitzant obres o intervencions que s’han 
realitzat d’una forma contraria al seu esperit i de tots els acords que ha 
aprovat en el Ple i les propostes que he anat fent. 
 
 Com és lògic, determinats projectes o obres d’envergadura han de 
contemplar-se en un marc d’actuació global i amb una criteris generals  ben 
estudiats i definits, cosa que havia suposat no desenvolupar actuacions que 
tenen un considerable impacte ambiental i dilapidació de recursos que no es 
corresponen amb criteris de sostenibilitat. 
 
 Però hi ha coses que no requereixen més que una mica de sentit 
comú i una certa voluntat política per actuar amb criteris d’eficàcia i 
austeritat, amb la qual cosa s’haurien pogut evitar importants errors. 
 
  Per tot això plantejo el precs següents: 
 
 1.- Que s’estableixi, com primer pas, un calendari àgil per al 
desenvolupament del debat, que ens permeti actuar d’acord amb el mateix, 
com més aviat millor. 
 
 Atès que el programa contempla una àmplia gamma de temes, que 
requereix la implantació de diversos sectors i de la majoria dels departaments 
de l’Ajuntament, proposo que la responsabilitat i l’estructura municipal de 
M.A. passin a dependre directament de l’Alcaldia perquè tingui incidència en 
totes les àrees i es deslligui d’Obres i Urbanisme, que ha de quedar sotmesa a 
la disciplina establerta per M.A. 
 
 2.- Que sense esperar a les recomanacions de l’Informe, que, com és 
lògic s’allargaran un temps, es modifiqui la forma de recollida de voluminosos. 
Ara es fa amb un compactador, a on tot es destrueix  i barreja: fusta, vidre, 
metalls, teixits, plàstics, etc. sense que res es pugui aprofitar. 
 
 3.- Que es cridi l’atenció a l’empresa concessionària de la neteja 
viària, que obliga as escombriaires a recollir els cartrons del terra i a dipositar-
los en els contenidors de les escombraries, perquè no volem que perdin temps 
plegant-los i ficant-los en els de paper. 
 
 4.- Com en més d’una ocasió he plantejat i ja que en els objectius 
que s’enumeren en l’Informe no es contemplen mesures per a l’aplicació de la 



 

sostenibilitat en els edificis i, que espero que en el debat es poden incorporar, 
mentre no arriba aqueix moment, proposo: que en les noves construccions, ja 
siguin d’instal.lacions municipals o d’habitatges, es comencin a aplicar els 
esmentats criteris i, en concret, certs elements d’arquitectura bioclimàtica: 
aïllament tèrmic, aprofitament de la llum solar, energia solar tèrmica o 
fotovoltaica, serveis comuns com: aparcaments de bicicletes, sales de 
bugaderies amb rentadores industrials adequades a les necessitats de la 
comunitat, en les que es podien instal.lar sistemes de “cogeneración” 
energètica com a mínim, per eixugar la roba, així com altres serveis que  
ajudarien a reforçar la comunitat i la cultura de la cooperació. 
 
 En el Ple passat vaig plantejar els meus dubtes a l’ampliació del 
projecte de la zona de la Torre de la Miranda, o sigui, l’esplanada entre la via i 
el Parc i vaig demanar-hi una còpia., se’m va dir que se’m donaria, però que 
allí no anava cap obra civil i no consideràveu d’importància el saber si els 
arbres es col.locaven d’una u altra forma. M’ha costat bastant aconseguir que 
se’m donessin els plànols, justificant que aquí no es tenien les transparències i 
sortiria tot negre i no es veuria res. Un cop aconseguit unes fotocòpies i vist 
“in situs” el que s’està fent, he de dir-vos que, o no coneixeu el que s’està fent 
o em voleu enganyar. S’està fent un camí asfaltat, totalment innecessari i 
incoherent amb un parc, que si no em demostreu el contrari, penso que no té 
altre objectiu que engreixar el pressupost, hi ha planificada una plaça que 
m’imagino anirà carregada de ciment i pedra, una sèrie de murets, etc. 
 
 
 
 En el plànol no figura més que una filera d’arbres bordejant el camí 
asfaltat, no obstant s’ha posat, de moment, molts més, tots d’un mateix tipus 
(plàtans d’ombra) per zones com els taluts totalment inadequats. Pel que fa al 
canal, se m’han donat informacions contradictòries y, sembla ser que el més 
lleigs i degradat que allí hi ha (la tanca que separa el Parc del canal), no es 
pensa tocar. 
 
 Aquí es pot perdre una oportunitat de crear una zona atractiva, 
amb diversitat arbòria i ornamental, que doni mostres d’una certa preferència 
i sensibilitat per l’estètica. Per tot això demano una detallada  informació i el 
dret a opinar i, si és possible, a modificar algunes coses. 
 
 Preguntes 
 
 - ¿Com està el tema del Pla de Vialitat? Ja que els problemes de 
circulació en alguns punts es continuen agreujant, per exemple: en el Barri 
Centre, c/ Marquès de Cornellà, malgrat de l’estudi que es va fer. Igualment 
desitjo saber com està l’estudi per al carril bici que es va prometre realitzar, ja 
que no crec que l’alternativa pugui ser el que es va inaugurar el diumenge, en 
tot cas pot ser la part d’oci, però no la més important. 
 



 

 - A propòsit del punt anterior, quin ha estat el pressupost de la 
propaganda  i l’organització de la bicicletada i, si aquest es considera com a 
part del pressupost d’Educació Ambiental. 
 
 PD. Com podeu comprovar, aquest escrit està imprès en paper amb 
l’anagrama antic, pertany a un feix, de més de 100 fulls, que vaig recuperar 
d’una paperera, la qual cosa demostra que la manca de sensibilitat i que és 
imprescindible i urgent iniciar una campanya d’educació medi ambiental a 
l’interior de l’Ajuntament.”     
 
 Seguidament el Sr. Flórez matisa que, pel que fa referència al 
primer prec, es va tractar en la Comissió Informativa d’Obres, i, pel que fa a la 
viabilitat del carril bici, també es va tractar i considera el tema contestat, llevat 
de  lo relatiu al pressupost d’aquest carril bici. 
 
 Seguidament, el Sr. Flórez manté l’ús de la paraula per efectuar un 
nou prec, consistent en reiterar un prec que ja havia plantejat en anteriors 
ocasions, davant del problema de crema dels contenidors, a l’objecte de què els 
de paper no es posessin a l’extrem de la filera de contenidors, al costat dels 
cotxes, amb l’objecte d’evitar que quan aquests siguin incendiats no els afecti, 
ja que si es col.loquen entre els contenidors d’escombraries o de plàstic, no els 
afectarà tant. Quan va assenyalar al seu dia aquesta qüestió, continua 
manifestant el Sr. Flórez, se li va dir que es miraria, però no s’ha fet res al 
respecte, i fa dies es va cremar un altre contenidor d’aquesta naturalesa i va 
afectar a un cotxe que estava aparcat al costat, motiu pel qual reitera 
novament l’esmentat prec. 
 
 
 A la vista dels precs i preguntes plantejats pels membres dels 
diferents grups de l’Ajuntament, pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb els plantejats pel Portaveu del Grup Municipal 
de CiU, senyor Antoni Cortada, assenyalar, respecte del primer, que es tenen 
notícies de què fins a juny estarà en obres aquesta línia, amb l’objecte de 
realitzar instal.lacions elèctriques relatives a sistemes de telecomandament, 
obres que, sembla ser, són les  que han produït les queixes, que, per altra 
banda, són poques comparades amb els problemes objectius que planteja un 
servei que, en principi, és deficient, recordant a continuació el Sr. Alcalde que 
la renovació dels metros depèn del contracte-programa subscrit entre l’Estat i 
l’autoritat Metropolitana del Transport, que, tot que té representació dels 
Ajuntaments, presideix el Conseller d’Obres Públiques. 
 
 Pel que fa referència a la segona pregunta plantejada pel Sr. 
Cortada, relativa a la renúncia municipal a diverses subvencions, el Sr. 
Alcalde manifesta que no li consta i que una vegada es disposi de la informació 
es contestarà. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, per a, en 



 

relació amb la petició del Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Rosas, 
recordar-li que, al seu moment, li va dir que allò que estava demanant era un 
estudi de costos sobre l’equilibri cost-taxa, estudi que es faria i que mai ha 
deixat d’encarregar als serveis econòmics, però, evidentment, segons ho 
permeteren les necessitats del servei, tot i que,  continua assenyalant el Sr. 
Salabert, ell continua pensant que per a que ho volen, contestant sobre això el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Rosas, que el que està demanant 
és l’estudi que s’havia d’haver fet per avaluar el cost de les taxes. 
 
 En relació amb això, intervé novament el Sr. Salabert per 
manifestar que si es referia a això,  ja li va dir que si ho volia veure,  podia 
anar qualsevol dia a l’Àrea per veure’l, a la vista de la qual cosa el Sr. Rosas 
intervé novament per assenyalar que anirà als Serveis Econòmics, perquè se li 
ensenyi. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea d'Urba-
nisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per a, en 
relació amb els precs i preguntes plantejats pel Portaveu del Grup Mixt, senyor 
Flórez, manifestar que les preguntes es poden contestar, però que els precs 
són això, precs, manifestant, a continuació, que no està tancada la discussió 
del desenvolupament en matèria de medi ambient, però que demanar als 
privats que facin bugaders públics, li sembla excessiu. 
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que, en la mesura en què hi ha un document en discussió en la 
Comissió Informativa aquests temes, s’han de discutir allí, assenyalant sobre 
això el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón, que el 
prec fonamental és que no es continuïn fent coses, com es fa, que van en 
contra de l’esperit del document presentat per l’Equip de Govern que està en 
estudi, manifestant sobre això el Sr. Alcalde que, evidentment, es tracta d’un 
document que ens ha d’obligar a tothom. 
  
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 



 

 21.- Delegar en la Comissió de Govern la instauració i la 
convocatòria dels “Premis Ciutat de Cornellà”, així com l’aprovació de les 
seves bases reguladores. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que l’Ajuntament, dins de les competències que li atorga la 
legislació vigent, pot promoure tota classe d’activitats que contribueixin a una 
major satisfacció de les necessitats i de les aspiracions de la comunitat. 
 
 Atès que Cornellà de Llobregat té la vocació de contribuir a la 
promoció dels valors socials, culturals i humanístics entre els ciutadans i les 
ciutadanes. 
 
 Atès que aquelles persones que es distingeixen per efectuar una 
aportació substancial i beneficiosa per a la col.lectivitat, mereixen un 
reconeixement públic. 
 
 L’Alcalde-President proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Delegar en la Comissió de Govern la instauració i la 
convocatòria dels “Premis Ciutat de Cornellà”, així com l’aprovació de les bases 
que regiran aquests premis. 
 
 Segon.-   Encarregar al Cap del Gabinet d’Alcaldia la redacció de les 
bases dels “Premis Ciutat de Cornellà”, que prèviament el consens dels grups 
municipals, es portaran a la Comissió de Govern per a la seva aprovació.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 


